
Setkání pastorační rady dne 5. září 2023 

Přítomni: 

P. Josef Pecinovský (JP), David Baran (DB), Marek Botek (MB), Daniel Feranc (DF), Romana 
Hokynářová (RH), František Holík (FH), Lída Karasová (LK), Pavel Šlégl (PŠ), Ivan Vykypěl (IV) 

Omluveni: Lukáš Porcal (LP), Pavel Šlégl (PŠ), 

1. Po úvodní modlitbě JP se probíralo organizování farního odpoledne, které se bude konat 
v neděli 17.9.2023. Přípravný tým se sejde v 14 hodin, samotná akce začne v 15 hodin. 
Hlavními organizátory jsou Martin Orlovič a František Karas. Průběh farního setkání bude ve 
stejném duchu jako v minulých letech. 

2. LK oznámila, že po prázdninách se poprvé sejdou senioři na faře dne 20.9.2023. 
3. Na podnět pana Roberta Mullera přítomní diskutovali o tom, jak využít farní zahradu. Shodli 

se na tom, že je potřeba sehnat člověka, který bude za případné užívání zahrady zodpovědný, 
tj. zajistí otevření a zavření zahrady, její přípravu na akci a dohled. Není možné, aby se o 
zahradu staral pouze sám pan farář. Pokud se domluví nějaká aktivita (pro veřejnost) na 
zahradě, vždy tam musí být přítomna zodpovědná osoba. DF konstatoval, že není 
pojmenováno, co se má přesně na zahradě dít. JP řekl, že využití zahrady na oslavu po křtu a 
kar po pohřbu není problém. Slavit svatby však na zahradě nechce z důvodu hluku i v nočních 
hodinách. JP dále zdůraznil, že veřejné akce na zahradě by měly mít pastorační dopad nebo 
evangelizační náboj či prezentaci činnosti farnosti (činnost skautů, charity …).  

4. Přítomní se shodli na tom, že obecně chybí aktivní lidé, kteří by více oživovali farní 
společenství (dlouhodobě chybí např. kostelník). Je potřeba dát lidem do povědomí, že je 
nutné pravidelně sekat zahradu, udělat úklid fary apod. Nejprve tedy musí fungovat činnost 
dovnitř farnosti, pak teprve můžeme dělat věci pro veřejnost.  

5. JP navrhl promítání dialogu s papežem Františkem s mladými trvající cca 1 hodinu. Na farním 
setkání zjistit zájem. Termín promítání by byl někdy na konci podzimu či začátku zimy. Pro 
uskutečnění promítání bude potřeba sehnat projektor a notebook. 

6. FH oznámil, že plánuje (podobně jako vloni v Příchovicích) ministrantský výlet. Letos se podle 
zájmu ministrantů uskuteční buď o celém víkendu nebo pouze nějakou neděli a to v říjnu 
2023. 

7. Přítomní diskutovali o tom, jak více zapojit děvčata při mši svaté. Děvčata by mohla číst 
přímluvy a to např. ve dvojici tak, že by se při přímluvách střídala. DF osloví ta děvčata, která 
zná z hodin náboženství. 

8. Dne 15.9.2023 se bude konat mše svatá ve slovenském jazyce, kterou bude sloužit p. Karol 
Laburda. DF vytiskne zpěvy ze slovenského zpěvníku. 

9. RH oznámila, že v sobotu 14.10.2023 od 9 do 16 hodin proběhne sbírka šatstva pro 
humanitární šatník. 

10. V letošním školním roce povede výuku náboženství DF a Marie Koprová. 
11. Každou neděli v říjnu po ranní mši se bude konat modlitba růžence. RH navrhla modlit se 

rozjímavý růženec. JP zdůraznil, že je potřeba ukončit růženec před dopolední mší, tzn. 
Neměl by trvat déle než 25 minut.  

 

 

Příšơ setkání farní rady je naplánované na 21.11.2023 

Zapsala Romana Hokynářová 


